
Emne: Lidt opsamling afd. 5 

 
Nye  beboere 
 
1.3.2019 39 1.th. 
 
15.1.2029 28 st.th.  
 
Affaldsposer i vores vaskerier – hvad er jeres erfaring ? 
 
Vores velkomstpjece 

- Den skal lige læses igennem, så vi kan se om der er rettelser.  Det må være en Conni opgave, da du 
deler dem ud 

 
 Nordskovvejen  

- Som alle kan se så fylder arbejdet mere og mere i vores område. SB har bedt om at få en plads i en 
følgegruppe som er nedsat. Et af de helt store spørgsmål er, hvordan bliver busforbindelsen når 
Hjejlevej lukkes.  Og kan der laves gå & cykleadgang ud imod Århusvejen ud for vores boligveje. 
Genboen Reimarparken er jo ikke indregnet.  

- Jeg har været i kontakt med vores fodterapi som er meget bekymret for konsekvenserne ved 
lukning af Hjejlevej. 

- Jytte og Poula fra AAB sidder jo i lokalrådet, og der er vejen også på.  
 
Nærmiljøprojektet 

- Mange fine tiltag, og nogle kommer da igang med forskellige aktiviteter. Det er en god medarbejder 
der blev ansat.  

 
Vedr. bud på helhedsplan, der er endnu ikke noget nyt. 
 
Ny mødedato, afventer stadig helhedsplan 
 
 
 


